
Pan Włodzimierz Pietroczuk :  

„ W związku z publiczną informacją Podlaskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich o 
zamiarze ogłoszenia kolejnego przetargu na przebudowę DW 685 na odcinku 
Żywkowo- Nowosady w lipcu 2018 roku, proszę o odpowiedź na następujące 
pytania: 

- Czym spowodowane jest celowe opóźnienie przetargu na tą inwestycję? 

- Czy możliwe będzie  wykorzystanie środków przewidzianych na tą inwestycję 
w budżecie 2018 roku przy ewentualnym rozstrzygnięcie przetargu w sierpniu 
lub nawet wrześniu 2018 r.? 

- Czy nie należy rozważyć podziału inwestycji na dwa etapy i jak najszybsze 
ogłoszenie kolejnego przetargu z wartością ograniczoną do kwoty 
przewidzianej w budżecie na bieżący rok? 

Proszę również o informację dot. przygotowania do realizacji inwestycji na DW 

687 Juszkowy Gród – Zwodzieckie.” 

 

 


